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Frågestund 
 
 
Allmänhetens frågestund 
Inga frågor ställs av allmänheten. 

 
 
Ledamöternas frågestund 
1. Tryggve Svensson (V) frågar kommunstyrelsens vice ordförande varför inte 

oppositionen får delta vid beredningar. 

 

Kommunstyrelsens vice ordförande Carina Bengtsson (C) svarar att hon inte kan 

svara för de andra nämnderna, men att i kommunstyrelsen har vi haft 

gemensamma beredningar med oppositionen. Det är upp till varje ordförande att 

bestämma. Det finns inga regler om det. 

 

2. Roland Johansson (ALT) ställer en fråga till kommunstyrelsens ordförande 

angående höghastighetstågen. Det står i tidningen nu att spåren skulle kunna 

byggas i luften. Hur blir det då med anslutningståg för Ljungbys del? 

 

Kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M) svarar att enligt vad 

han vet så kommer spåren att byggas konventionellt, på marken. Han ska träffa 

Trafikverket snart och kanske kan få mer information då. 

 

3. Björn Gullander (V) vill veta hur arbetet går med det nya 

bostadsförsörjningsprogrammet. 

 

Kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M) svarar att det är en del i 

det material som ska lämnas till Sverige-förhandlingen den 1 oktober. 

 

4. Liselott Åhlander (S) frågar personal- och arbetsmarknadsutskottets 

ordförande när personalen som drabbades av calici-viruset ska få ersättning för 

karensdagen. 

 

Personal- och arbetsmarknadsutskottets ordförande Judit Svensson (C) svarar att 

de håller på att utreda frågan och att utskottet ska ta upp ärendet under deras 

sammanträde den 7 september. 

 

5. Matija Rafaj (S) frågar tekniska nämndens ordförande när Bråna Gård ska 

lämnas ut till försäljning.  
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Tekniska nämndens ordförande Karl-Gustaf Sundgren (C) svarar att 

anledningen till varför det har dröjt är att mäklartjänsten har upphandlats, men 

nu kommer fastigheten att lämnas ut till försäljning vilken dag som helst.


